
 
 
 

MØTEPROTOKOLL 

 
 
Utvalg: Fagforbundet Orkland 
Møtested: Orkland Rådhus, Dyrlikammen 
Møtedato: 27.09.2023 Tid: 17.00-18.30 
 
 
Til stede: Nina Olsen    Nestleder 
 Ida Marie Erlandsen   Sekretær/opplæringsansvarlig 
 Svetlana Lisovska   YST, vara 
 Elisabeth Opphaug   YKA 
 Grete Benum    YKKO 
 Toril Beate Sundli Rosmo  YHS 
 Bente Fagerli    Styremedlem 
 Robert Selnes    Styremedlem 
 Nina Øberg    Ungdomstillitsvalgt 
 Oda Rønnes Nygård   Ungdomsutvalg 
 Ingrid Aspen Solem   Hovedverneombud 
   
 
Forfall: Ragnar Martin Opøien  Leder  
 Jan Arne Øberg   YST 
    
Ikke møtt: Jan-Rune Erlandsen   Kasserer/Fane2 
 Britt Ingeborg Hansen  Pensjonisttillitsvalgt 
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 Info fra leder / Referatsaker 
 Sammendrag: 

1. Fylketskretsens valgkampturne. Ørjan Høvik, leder i yrkesseksjon helse og 
sosial på fylke var på besøk i Orkland 24. august. Runden startet ved ReMidt. 
Besøkte kontoret og gjenvinningsstasjonen. Videre til hjemmetjenesten sone 
Fannrem. Møtte flere medlemmer der, videre gikk turen til Krokstadøra. 
Besøk ved barnehage, kommunehuset og sykehjemmet. Fikk møte mange 
medlemmer, og flere temaer ble belyst på de forskjellige arbeidsplassene. 

2. 6. september så var leder i Fagforbundet Mette Nord, og en delegasjon fra 
Youngstorgets på besøk i Orkland. Fagforbundet Orkland fikk ordnet med 
arbeidsplassbesøk på kort varsel. Grøtte barne- og ungdomsskole / SFO var 
første ute. Der møtte vi renholdere, byggdriftere og SFO-ansatte, som stilte 
spørsmål til leder og ordførerkandidat, for Arbeiderpartiet. Videre så gikk 
turen til Grøtte barnehage. Møte med klubbleder og leder for barnehagen. Vi 
fikk høre om drifta av barnehagen, hvordan de legger opp dagen, og turnuser 
for ansatte.   

3. 12. september. Møte for leder / nestleder og hovedtillitsvalgte. Møte ble 
gjennomført på Teams. Hele møte dreide seg om digitalisering, datasikkerhet, 
e-post, hjemmeside osv. Det jobbes med et nytt verktøy for klubbledere. Det 
er mer som et oppslagsverk hvor klubblederne finner opplysninger om sine 
medlemmer. Dette er under utvikling, det kan være klart til bruk i 2024. Det 
oppfordres til at flest mulig av styrer og sentrale personer i fagforeningen har 
e-postadresse til Fagforbundet. Dette gir tilgang til skylagring. 
Dokumentlagring, som følger fagforeningen, og ikke personer. Dette blir fulgt 
opp av fylketskretsen.   

4. Merkeutdeling. Tirsdag 5. desember, kl. 18.00 i Damphuset. Invitasjon blir 
sendt ut i løpet av oktober.   

5. Strategisamling. Det innhentes tilbud fra Hotell Skifer, Oppdal til den 29. – 30. 
november til samling for styret. Strategi, handlingsplan, budsjett osv. Møter 
på Oppdal etter arbeidstid den 29. og bruker 30. til overnevnte opplegg.  

6. Sulis 1907. Det er sendt ut invitasjon til alle medlemmer som har registrert e-
postadresse. Det er også lagt ut på Facebook. Det vil bli sendt ut påminnelse 
ved månedsskifte.     

     

Følgende hadde ordet: 

Nina Olsen 

 

  Forslag til vedtak: 

 Til orientering. 
 
 
 
 
 
 



 
__________________________________________________________________________ 
 
34/23  Valgkomiteen 
  Sammendrag: 

Det nærmer seg årsmøte og valg av nytt styre i fagforeningen. Styret inviterer 
leder i valgkomiteen for å gå igjennom liste på kandidater som er på valg. Ca. 
halve styret er på valg. Valgkomiteen skal så tidlig som mulig komme i gang 
med arbeidet for å sette opp forslag med kandidater til årsmøte.   
Valgkomitéen jobber selvstendig med å finne kandidater til de ulike verv.    
Valgkomiteen sitt forslag skal være klart til årsmøte, som er innen utgangen av 
januar 2024.  
Liste over kandidater som er på valg blir presentert i styremøte.   

  
Slik styret er sammensatt, så er alle yrkesseksjonslederne på valg i samme 
periode. Dette kan være uheldig hvis alle blir skiftet på samme år. For å 
opprettholde kontinuiteten i den gruppa, så burde bare to stykker stått på 
valg annethvert år. For at valgkomiteen kan jobbe ut ifra dette, så kan 
yrkesseksjonslederne for samferdsel og teknisk, og kontor og administrasjon 
velges for tre år, denne gangen, og yrkesseksjonslederne i helse og sosial, og 
kirke, kultur og oppvekst velges for to år.   
Når det gjelder de andre verv i styret så er det regulert i vedtektene.   

 
  Følgende hadde ordet: 
  Ellen Wahlmann (leder i valgkomiteen) 
  Nina Olsen 
  Bente Fagerli 
       
  Forslag til vedtak: 
  Styret tar saken til orientering. 
 

 
35/23 Regnskap / budsjett 
 Sammendrag: 

Gjennomgang av regnskapet pr 31. august. 
  

Følgende hadde ordet: 
Nina Olsen 
 
Forslag til vedtak: 
Styret tar saken til orientering. 

__________________________________________________________________________ 
 
36/23  Medlemsoversikt 
  Sammendrag: 

Medlemsstatistikken ligger inne på vårt område i Teams.   
Det er registrert 12 inn, og 3 ut i fagforeningen i august.  

 



 
  Følgende hadde ordet: 
  Nina Olsen 
  Bente Fagerli 
         
  Forslag til vedtak: 
  Styret tar saken til orientering. 
___________________________________________________________________________ 
 
37/23  Tillitsvalgstuka 
  Sammendrag: 

Rundskriv 01/23 Tillitsvalgtsuka 2023-2025 Forbundsstyret vedtok i sak 
152/22 i møte 29. november 2022 at Fagforbundet arrangerer tillitsvalgtsuka i 
hele landsmøteperioden (2023-2025) i uke 44. Forbundsstyrets vedtak:  
1. Fagforbundet arrangerer tillitsvalgtsuka i hele landsmøteperioden (2023-
2025) i uke 44.  
2. Fagforeningene må aktivt prioritere og gjennomføre å få valgt tillitsvalgte 
på alle arbeidsplasser i Fagforbundets organisasjonsområder og ha fokus på å 
danne klubber.  

  
Det er fagforeningens ansvar at klubbleder (plasstillitsvalgt) er på plass, og at 
de fungerer i sine roller. Yrkesseksjonslederne sammen med hovedklubbleder 
(HTV), sjekker opp på de forskjellige arbeidsplasser, områder om det må 
gjøres valg. Vedtak fra tidligere styremøte, så er det kun avslutning av 
arbeidsforholdet, eller personlige grunner som gir tilgang til å frita fra sitt 
verv.  

  
01/23 Tillitsvalgtsuka 2023-2025 (fagforbundet.no)   

 
  Følgende hadde ordet: 
  Nina Olsen 
  Elisabeth Opphaug 
             
  Forslag til vedtak: 
  Styret foreslår å legge klubbledersamlingen til denne uka, 22.-23. november.   

Yrkesseksjonslederne sjekker opp om valg / gjenvalg av klubbledere.   
___________________________________________________________________________ 
 
38/23  Innkommende saker 
  Sammendrag: 
   
  Sak 1: 

Jeg har kommet inn på videreutdanning nå, deltid over 2 år. 
Videreutdanningen er i Legemidler og sykdomslære. Oppstart i uke 34.    
Jeg vil derfor søke om det går an å få noe form for stipend/støtte fra 
Fagforbundet i forbindelse med videreutdanningen.    
 
 

https://www.fagforbundet.no/globalassets/_medlemsportal/tvnett/rundskriv/2023/rundskriv-2023-01-tillitsvalgtsuka-2023-2025.pdf


 
Følgende hadde ordet: 
Nina Olsen 

 
  Forslag til vedtak: 

Styret innvilger søknad om stipend på kr. 3000,-  
Medlemmet oppfordres også til å søke fagforbundet sentralt om stipend.   
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 2: 
Pensjonist- og uføreutvalget er invitert til konferanse i Stjørdal 26 – 27. 
september. Fagforbundet Trøndelag dekker konferansen for en person. 
Pensjonist- og uføreutvalget søker om å få dekt konferanse kostnadene til et 
utvalgsmedlem til, så de får reise to stykker.   
 
Følgende hadde ordet: 
Nina Olsen 
 

Forslag til vedtak: 
Styret dekker kostnadene til et utvalgsmedlem ekstra, så de får reise to 
stykker til konferansen.   
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 3: 
Pensjonist- og uføreutvalget er invitert til å delta på samarbeidskonferansen 
mellom pensjonistforbundet Trøndelag og fagforbundet Trøndelag i 
Trondheim 3. oktober. Fagforbundet Trøndelag dekker konferansen til et 
utvalgsmedlem. Pensjonist- og uføreutvalget ønsker å stille med to 
medlemmer. De søker om å få dekt kostnadene for et medlem.   
 
Følgende hadde ordet: 
Nina Olsen 
 
Forslag til vedtak: 
Styret dekker kostnadene til et utvalgsmedlem ekstra, så de får reise to 
stykker til konferansen.   
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 4: 
Samarbeidsavtale med lokalt jentelag. Fagforbundet har samarbeidsavtale 
med damefotball i toppserien. De ønsker at lokale fagforeninger også skal 
inngå samarbeidsavtale med lokale jentelag i aldere fra 13 – 16 år. Det et flere 



 
typer avtaler. Vi kan gå inn med økonomisk støtte, mot at vi får logo på drakt 
og hjemme bane. Vi kan stille med utstyr, som ligger i vår nettbutikk, og nett 
med 10 fotballer til laget.   
https://www.fagforbundet.no/fagforbundets-fotballprosjekt/   

Dette er en god måte for å vise oss frem, og at vi støtter jente/dame fotballen. 
Vi fremmer både likestilling og samhold. Det er også muligheter å søke om 
støtte til dette prosjektet fagforbundet sentralt. Flere fagforeninger har 
inngått samarbeidsavtaler med lokalt jentelag, sist er fagforbundet Dovre.   
 
Følgende hadde ordet: 
Nina Olsen 
Bente Fagerli 
Grete Benum 
Elisabeth Opphaug 
Ida Marie Erlandsen 
 
Forslag til vedtak: 
Styret tar stilling til prosjektet, og bestemmer at vi skal gå videre med det. 
Kartlegg hva dette innebærer og hvilke kostnader det medfører. 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 5: 
Flere av våre ansatte ønsker å delta på Høstkonferansen fra bo- og miljø: 
totalt 5 stk. 
Deltakeravgift kr. 800 pr person, arbeidsgiver betaler tapt arbeidsfortjeneste. 
 
Følgende hadde ordet: 
Nina Olsen 
Bente Fagerli 
 
Forslag til vedtak: 
Styret dekker påmeldingsavgift for sine medlemmer til denne konferansen, kr. 
800,- pr person. 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 6: 
Sak til administrasjonsutvalget: 
«Helgeproblematikk som utfordrer oss! Hva vet vi?» 
Ubesatte helger som krever innleie. Orkland kommune har om lag 60 
helgestillinger ledig. Hvordan skal vi løse denne utfordringen? 
 
 
 

https://www.fagforbundet.no/fagforbundets-fotballprosjekt/


 
Følgende hadde ordet: 
Bente Fagerli 
 
Forslag til vedtak: 
Styret tar saken til orientering, saken kommer opp i administrasjonsutvalget. 

___________________________________________________________________________ 
 

39/23  Godkjenning av protokoll 
  Sammendrag: 
  Gjennomgang av protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 
  Styret godkjenner protokoll som fremlagt. 
 
  VEDTAK: 
  Protokoll godkjent. 
___________________________________________________________________________ 
 
  Ida Marie Erlandsen 
  Referent 


